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Harboøre Skole og Børnecenter 
Bestyrelsesmøde 

Dato: 22. august 2022 

Afbud:  

Fraværende:  

Dagsorden Referat 

1. Siden sidst  

a. Formanden Alle er velkommen til at komme med punkter til dagsordenen, som udarbejdes for-
mad og skoleleder imellem. Jette opfordrer til at skolen udleverer en håndbog om 
arbejdet i en skolebestyrelse til nyvalgte medlemmer, Boris undersøger mulighe-
derne. 

b. Elevrådet Der er endnu ikke valgt et elevråd, derfor deltager der ikke elever til mødet. 

c. Børnecenter Børnehaven er oppe på 45 børn efter sommerferien og 9 børn i Lærkereden. Antallet 
af børn i Lærkereden er steget og det har haft betydning for dagligdagen i Lærkere-
den. Hverdagen er blevet beskrevet mere og der er skabt tydeligere struktur og ram-
mer for børnenes dagligdag. Lærkereden har også indrettet sig anderledes. 
 
De ældste børn i børnehaven har været til Søfestival med Tante Andante.  
 
Børnehavebørnene har også været i præstens have, hvor de nød pølsehorn.  
 
Børnehaven har kun 2 ukrainske børn tilbage, de øvrige er startet i skole. 
 
Pt. er det tid for tilsyn i børnehaven, hvorefter der bliver udarbejdet en rapport med 
udgangspunkt i fokuspunkter, som bliver præsenteret på et bestyrelsesmøde. 
 
Det er fra start dette skoleår, to skolepædagoger der åbner op i børnehaven hver 
morgen. 

d. SFO SFO har pt. 8 Y-børn, tilbuddet fungerer godt. 
I uge 36 har SFO fokus på læsning. 

e. Skolen D. 18. aug. Y havde fælles trivselsdag på Haze. US havde fælles tur for alle overbyg-
ningselever med overnatning på Gjellerodde. Mellemtrinnet havde også X dag. IND 
havde alm. undervisning. 

Fokus på læsning 

Alle elever skal fotograferes d. 29. og 30. august – tilmeldingen foregår i år 100% di-
gitalt. 

Nyansatte Marianne La Cour, Rebecca C, Christina Ytting og Karen Noermark 

Internat den første weekend i november – hele personalegruppen 

Vi får 4 ukrainske skoleelever d.29. august. To i indskolingen og to på mellemtrinnet. 
Der vil ske en overlevering skolerne imellem. 
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Alle elever og lærere har fået ny computer. Der er enkelte startvanskeligheder, men 
generelt er overgangen til de nye computere gået godt. 

Skolen er pt. oppe på 50 elever i Y afdelingen. Antallet af specialelever har aldrig væ-
ret så højt.  

2. Ny bestyrelse Velkommen til ny bestyrelse. Ganske kort præsentation af alle medlemmer.  

3. Konstituering af besty-
relsen 

Jette Christensen vælges som formand (Jette meddeler at det er hendes sidste år 
som formand) 
Birgitte Bech-Larsen vælges som næstformand. 

4. Forretningsorden Orientering om bestyrelsens forretningsorden.  
Det foreslås, at antallet af møder reduceres til 8-10 møder af to timers varighed. Så-
fremt dette besluttes, så ændres teksten i forretningsordenen.  

Antallet af ordinære møder pr. år. 
Der afholdes et månedligt ordinært møde fra august til juni af to timers varighed.  
Ændres til  
Der afholdes i løbet af et skoleår 8-10 ordinære møder af to timers varighed.  

DETTE ÆNDRINGSFORSLAG VEDTAGES AF BESTYRELSEN. 

5. Årshjulet  Se bilag 

 

5. Forældremøder Fra Årshjulet: Forældremøder – hvem deltager til hvilke møder? 

Bestyrelsen har tradition for at komme med en kort introduktion af sig selv på foræl-
dremøderne. Herunder kan ses hvilke forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer, der re-
præsenterer bestyrelsen i år.  

Udskolingen: Tirsdag d. 30. august kl. 19.00 – 21.00 Karina (kan være forhindret) 
Mellemtrinnet: Tirsdag d. 20. september kl. 17.00 – 18.30 Birgitte  
Indskolingen: Tirsdag d. 6. september kl. 17.00 – 18.30 Katja 
Y – afdelingen: Tirsdag d. 6. september kl. 16.30 – 18.00: Charlotte 
Børnehaven: Oktober-november  
 

Ideer til introduktion bliver sendt rundt til bestyrelsen på en mail. 

6. En aktuel status Se punkt 1 - Siden sidst 

7. Økonomi Kort orientering om økonomi 
BL orienterer kort om økonomien, i denne orientering ser ud til at skoledelen kom-
mer ud med et mindre underskud, men der kan være et mindre udsving i tallene og 
der ventes et mere præcist tal til det næste bestyrelsesmøde. Børnehaven kommer 
også ud med et mindre underskud, dette tal ventes også mere præcist til næste be-
styrelsesmøde. 

8. FB i Børnehaven Børnehavens facebook-gruppe lukkes ned i nærmeste fremtid.  
GDPR- reglerne gør, at Lemvig Kommune ikke kan lave en aftale med Facebook, hvil-
ket betyder, at FB ikke længere vil blive brugt til at dele hverdagens små oplevelser. 
Forældre skal i fremtiden orientere sig på AULA i forhold til billeder. FB lukkes 15. 
september. Helle laver et opslag på AULA. 
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9. Brug af AULA til opslag 
fra foreninger mm 

Harboøre Skole og Børnecenter modtager løbende henvendelser fra diverse forenin-
ger, som ønsker opslag på AULA.  

Det aftales, at der informeres om på forældremøderne, at AULA ikke bruges til re-
klame for de lokale tilbud, men at man i stedet kan orientere sig i den fane under 
AULA der hedder ’Lokalsamfundet’. Denne fane skal man aktivere, for at få den in-
formation der lægges på fanen. 

Næste bestyrelsesmøde 27. september 2022 

Punkter til næste bestyrel-
sesmøde 

Opsamling på punktet: Informationsniveauet på AULA – er det tilpas? 

 

 


